
 آرمان ملی: تیم ملی و البته سرخابی های پایتخت در حالی 
که زمان تکمیل  باید میزبان رقابت های بین المللی باشند 
ورزشگاه آزادی مشخص نیست و از سوی دیگر کمپ تمرین 

کی شده است.  تیم ملی شبیه زمین خا
   وضعیت فعلی 

قرعه کشی لیگ نخبگان آسیا روز جمعه برگزار شد و تیم های 
ایران  نمایندگان  عنوان  به  پرسپولیس  و  استقلال  فوتبال 
حریفان خود را شناختند. پس از قرعه کشی، اولین سؤالی که 
برای همه ایجاد شد این بود که آنها قرار است در کدام ورزشگاه 
میزبان بازی های خانگی خود باشند؛ به خصوص بازی با تیم 
النصر عربستان و یاران کریستیانو رونالدو! سرخابی ها به دلیل 
آماده نبودن ورزشگاه آزادی تا هفته سوم لیگ برتر باید در 
ورزشگاه های دیگری میزبان بازی های خود باشند، اما برای 
که سایر  میزبانی در آسیا با چالش بزرگی روبه رو هستند؛ چرا
ورزشگاه های کشور خیلی شرایط خوبی برای میزبانی ندارند. 
گردان امیر  از سوی دیگر بازی های تیم ملی در پیش است و شا
قلعه نویی در اولین دیدار خود در ورزشگاه فولادشهر به میدان 

می روند! 
   صحبت تاج 

گفت وگویی  در  تاج  مهدی  جاری  سال  ماه  تیر  سی ام 
کارگروه  بار دیگر روی صحبت های خود در سومین جلسه 
و  کرد  کید  تا آزادی  ورزشگاه  میزبانی  چالش های  بررسی 
کار های اصولی و منطقی انجام و  گفت: در ورزشگاه آزادی 
مقاوم سازی اش هم خیلی عالی شده است. بحث معماری، 
CIP، VIP و جایگاه خبرنگارانش هم باید تجهیز شود. نور 
کنون کافی است. قرار است از دو اسکوردبرد استفاده  استادیوم ا
شود. به جز قبلی، یک اسکوبرد جدید هم کار گذاشته می شود. 
ممکن است به هر دلیلی به بازی اول تیم ملی مقابل قرقیزستان 
را می کنیم.  نرسد. هرچند در این زمینه تمام تلاش خود 
گر نرسید، هم باید برنامه ریزی جدیدی برای  وی افزود: ا
ورزشگاه های جایگزین داشته باشیم. استقلال و پرسپولیس 
کنون در جلسه هستند.  هم باید برنامه ریزی کنند. مدیرانشان ا
گر  آنها هم لیگ برتر و هم لیگ قهرمانان را پیش رو دارند. ا
نتوانیم بازی ها را به موقع برگزار کنیم، هم ۳۰۰ هزار دلار جریمه 
می شویم و حتی ممکن است مانند بازی کره شمالی و ژاپن ۳ بر 

صفر بازنده شویم. 
تلاش  تمام  باید  کرد:  تصریح  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
کار بگیریم. ارزیابی من از آینده ورزشگاه آزادی  خود را به 
خیلی مثبت است. اتفاقات خوبی می افتد. باید ورزشگاه 
تختی را هم جایگزین داشته باشیم. امروز ستادی را با حضور 
مسئولان سازمان لیگ، فدراسیون فوتبال، تیم ملی و استقلال 
و پرسپولیس تشکیل می دهیم که اعضایش موظف هستند 
شنبه، یکشنبه و چهارشنبه هر هفته سه جلسه مفصل داشته 
باشند. باید گزارش کار را به من، وزیر ورزش و مسئولان شرکت 
توسعه و تجهیز ارائه بدهند. تاج درمورد حساسیت خود 
روی تجهیز ورزشگاه آزادی که به تسریع روند بازسازی کمک 
می کند، توضیح داد: ارزیابی خودم مثبت است. احساس 
می کنم ورزشگاه آزادی ممکن است به بازی های اول نرسد، اما 
یک کار اصولی در آن انجام می شود و سر هم بندی نمی کنند تا 

مردم سال ها از آن بهره برداری کنند. نمی گوییم نمی توانیم و 
نمی شود بلکه باید بتوانیم و انشا... کار انجام می شود. 21 روز 
بعد مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال ایران اظهار داشت: 
فولادشهر را معرفی کرده ایم و تا این لحظه بازی با قرقیزستان 
در این ورزشگاه برگزار می شود. در هر صورت به خاطر وضعیت 
کم بر ورزشگاه های آزادی و نقش جهان  موجود و شرایط حا

چاره دیگری نداشتیم. 
   نظر مدیر ورزشگاه 

»مهدی نصیبی« مدیر مجموعه ورزشی آزادی در ابتدای 
انتقاد  دوستان  از  برخی  گفت:  تسنیم  به  صحبت هایش 
کرده اند که این ورزشگاه دوساله درست شده و چند سال است 
نتوانسته ایم آن را درست کنیم؛ این صحبت ها کم لطفی است. 
آنهایی که انتقاد می کنند، از نزدیک ورزشگاه را ببینند. ما فقط 
بحث بازسازی نداریم، در بحث بازسازی معارضی برای ما پیش 
آمد؛ از جمله لوله کشی آب و سیم کشی های برق. همین الآن برای 
آبیاری چمن، به دلیل اینکه سیستم لوله کشی برای بازسازی 
قطع شده بود، مجبور شدیم خط لوله از چاه دیگر بکشیم و 
دو مخزن بگذاریم تا چمن را سبز نگه داریم. مدیر مجموعه 
ورزشی آزادی با ناراحتی از برخی از اظهارنظرها درباره بازسازی 
ورزشگاه آزادی به تسنیم گفت: عزیزان قبل از اینکه نقدمان 
کنند، بازسازی را ببینند. الآن 5۰۰ نفر نیروی انسانی کم نیست 
و فضای بازی نیست که بگوییم نیروی انسانی داشته باشیم. 
پیمانکار قرارگاه خاتم به طور جدی پای کار ایستاده است و 
هیچ کوتاهی ای نکرده ایم. دو شیفت 12 ساعته کار می کنیم و 
همه می توانند ببینند در این ساعت ها کار می کنیم یا نه. فقط 
در روزهای تاسوعا و عاشورا کار نکردیم. 24 ساعته در حال کار 
کردن هستیم. نصیبی خاطرنشان کرد: تلاش می کنیم ورزشگاه 
زودتر آماده شود. محیط این ورزشگاه با بقیه جاها فرق می کند. 
یکی از الزامات AFC جایگاه های CIP، VIP، تعداد صندلی ها 
و... بود و همان طور که می بینید این قسمت ها تخریب شده 

گر فقط بحث مقاوم سازی بود شاید می توانستیم زودتر  است. ا
کار را تمام کنیم. بحث اسکوبورد را داریم که باید تعویض شود. 
کنش به این سؤال که برخی  اعتقاد دارند کار خاصی در  وی در وا
ورزشگاه آزادی صورت نگرفته است، گفت: آنهایی که می گویند 
هیچ کاری صورت نگرفته است، ظاهر قضیه را می بینند و بهتر 
است زیر سکوها قرار بگیرند تا همه چیز را ببینند. شاید یک سری 
چیزها به چشم نیاید ولی کار حجیم است. هر منتقدی دوست 
دارد به اینجا بیاید و کار را ببیند. مدیر مجموعه ورزشی آزادی در 
خصوص زمان آماده  شدن ورزشگاه آزادی تصریح کرد: خیلی 
دوست داریم ورزشگاه زودتر آماده شود تا تیم های استقلال، 
گران را اینجا ببینیم، اما  پرسپولیس و تیم ملی به همراه تماشا
نمی توانم تاریخ دقیقی برای آماده شدن ورزشگاه اعلام کنم. 

همه تلاشمان را گذاشته ایم که این ورزشگاه زودتر آماده شود. 
   وضعیت کمپ

زمین شماره یک کمپ تیم های ملی که زمانی محل تمرینات 
کی شده و از شرایط  تیم ملی بزرگسالان بود تبدیل به زمین خا
ایده آل کاملاً فاصله گرفته است. تسنیم 1۰ مرداد نوشت: کمپ 
تیم های ملی دارای دو زمین اصلی شماره یک و دو برای برگزاری 
تمرینات تیم های مختلف ملی به خصوص تیم بزرگسالان است. 
زمین شماره یک که زمانی مخصوص تمرینات تیم ملی بود، 
مدت هاست که وضعیت مناسبی ندارد و بارها فیلم و تصاویری 
از وضعیت نامناسب آن پخش شد. تسنیم در تاریخ 21 مرداد 
ماه سال گذشته گزارشی از وضعیت چمن منتشر کرد و داود 
پرهیزگاری رئیس مرکز ملی فوتبال توضیح داد کیفیت چمن به 
دلیل کمبود آب و گرمای بی سابقه از بین رفته است. در این مدت 
وعده هایی برای زیر کشت رفتن زمین شماره یک داده شد و قرار 
بود این زمین بازسازی شود و زیر کشت برود. عملیات بازسازی 
این زمین آغاز شد و بنا بود زودتر تکلیف آن مشخص شود، اما 
پس از گذشت یک سال مشخص شد که نه تنها بازسازی صورت 

کی شده است.  نگرفته، بلکه زمین بیشتر تبدیل به زمین خا
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وضعیت میزبانی فدراسیون فوتبال ایران 

کی کمپ تا زمان نامشخص تکمیل آزادی!  از زمین خا

الهلالکاپیتانسیتیرامیخواهد 
باشگاه الهلال برای تقویت خط دفاعی اش 
کر دست گذاشته است و قصد  روی کایل وا
جذب این بازیکن باتجربه را دارد. الهلال در 
تابستان سال جاری خرید بزرگی نداشته است. 
کر  این باشگاه عربستانی قصد جذب کایل وا
را دارد. روزنامه الریاضیه عربستان خبر داد 
کره  باشگاه الهلال با منچسترسیتی وارد مذا
شده و در صورتی که این باشگاه انگلیسی با 
کاپیتانش موافقت کند او را جذب  جدایی 
کر از سال 2۰1۷ در منچسترسیتی  خواهد کرد. وا
بازی می کند و همواره یکی از بازیکنان کلیدی و 
تاثیرگذار این تیم بوده است. او تا سال 2۰2۶ با 
کر ۳4 ساله است  همشهری ها قرارداد دارد. وا
و این نشان می دهد که او به سال های پایانی 
فوتبالش نزدیک شده و احتمال جدایی اش از 
سیتیزن ها زیاد است. الهلال در لیگ نخبگان 
آسیا با پرسپولیس و استقلال همگروه است و 

شانس اول صعود به دور بعد به شمار می آید. 

ویژه

که طی چهار  علی قلی زاده 
کلاسا  هفته گذشته لیگ استرا
ر  حضو کیب  تر ر  د ن  لهستا
نداشت و به عنوان بازیکن 
می شد،  استفاده  جانشین 
دیروز برای نخستین بار در جمع 
11 نفر اصلی قرار گرفته و برابر 

گلبیه به میدان رفت.  زا

عصر جدید لیورپول با آرنه 
اسلوت با هنرنمایی محمد 
صلاح از نیمه دوم بازی با 
 . شد ع  و شر یچ  یپسو ا
که بعد از 9 فصل  پول  لیور
دیگر کلوپ را روی نیمکت 
ندارد، با درخشش صلاح به 

برد رسید. 

فصل گذشته برای کاوه رضایی 
که او  در شرایطی تمام شد 
توانسته بود از نیمکت نشینی 
برخی  در  ثابت  حضور  به 
مسابقات حساس سپاهان 
برسد. کاوه رضایی اولین گل 
فصل سپاهان را از روی نقطه 

پنالتی ثبت کرد. 

ت
شــ

س نو
عک

        اولین گل   برای اولین بار  عصر جدید

گفتوگو

پایان رأفت مهاجم سال های نه چندان دور 
پرسپولیس در مورد عملکرد این تیم در هفته 

اول رقابت های لیگ صحبت کرد. 
    درباره تساوی پرسپولیس و ذوب آهن 

چه نظری دارید؟
 در هفته های اول سخت است که مدافع 
عنوان قهرمانی به نتیجه دلخواه برسد. اول 
اینکه ورزشگاه ها آمادگی برگزاری مسابقات لیگ 
را ندارند. چاره ای هم نیست و به خاطر فصل 
پرترافیکی که فوتبال ایران به واسطه بازی های 
ملی، لیگ برتر، جام حذفی و لیگ های آسیایی 
دارد، باید مسابقات را آغاز کرد تا تداخلی میان 
جام های مختلف ایجاد نشود. مسئله دوم 
است.  پرسپولیس  تیم  در  عمده  تغییرات 
سرمربی تیم تغییر کرده و کادرفنی جدیدی 
مشغول به کار شده، بازیکنان زیادی هم از 
ترکیب اصلی جدا شده اند و نفرات جدید نیاز 
به زمان دارند تا در تیم جا بیفتند. از طرفی 
ک بازی کند ولی  پرسپولیس ناچار شد در ارا
کیفیت زمین چمن ورزشگاه امام خمینی هم 
تعریفی نداشت. کیفیت ورزشگاه قایقران انزلی 
را که در بازی ملوان و گل گهر دیدیم افتضاح 
بود و همین وضعیت برای ورزشگاه نقش 
جهان اصفهان وجود داشت. مورد سوم این 
بود که پرسپولیس در تهران بازی نکرد و دو 
تیم در زمین ثالث بازی کردند. این موضوع به 
پرسپولیس لطمه زد. در کل کیفیت تیم گاریدو 
را نه خوب و نه بد دیدیم. بدن های بازیکنان 
آماده بازی نیست و گاریدو به بیشتر بازیکنان 
میدان داد. در تعویضی ها سه بازیکن جوان 
بود و خوشحالم در اولین بازی سرمربی تیم 
به مهره های جوان اعتماد کرد، چون می داند 
در طول فصل می توانند به کمک تیم بیایند. 
پرسپولیس به زمان نیاز دارد تا به شرایط ایده آل 
کتور بازی خوبی را به نمایش  برسد و در خانه ترا

بگذارد. 
   عملکرد سرمربی تیم را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
گاریدو دو ماه است به تیم اضافه شده و به 
زمان نیاز دارد تا تیمش را بشناسد. با فضای 
فوتبال ایران، کیفیت مهره هایش، ورزشگاه های 
با کیفیت پایین و دیگر موارد آشنا شود. مطمئن 
هستم تیم او بهتر می شود و با توجه به تجربه ای 
که این مربی دارد در عرض دو سه هفته متوجه 

همه چیز خواهد شد. 

رافت: 
گاریدو

بهزماننیازدارد

:طلاییهایالمپیکبالای  دبیر
صدمیلیاردگیرشانمیآید

مدال   ۸ درباره  دبیر  علیرضا  ایسنا: 
کشتی آزاد و فرنگی ایران در المپیک پاریس 
گفت: رنگ مدال ها می شد بهتر باشد. ما 
رنگ  و  بگیریم  مدال   1۰ یا   ۹ می توانستیم 
مدال های مان هم بهتر باشد اما الحمد... 
راضی هستیم. وی در پاسخ به این سوال که 
طلایی های کشتی در المپیک چقدر پاداش 
می گیرند؟ گفت: فقط 24 میلیارد تومان نقد 
از فدراسیون، وزارت ورزش و کمیته المپیک 
می گیرند. حتما در استان های شان نیز پاداش 
می گیرند و بخش خصوصی هم می دهد. در 
گیرشان  مجموع بالای صد میلیارد تومان 
می آید. البته باز هم کم است. رئیس فدراسیون 
کشتی درباره میزان بودجه فدراسیون کشتی، 
گفت: آنچه وزات ورزش سال گذشته داد صد 
میلیارد تومان بود اما عملکرد ما 4۳۰ میلیارد 
تومان بود. او در پاسخ به این سوال که باقی این 
هزینه ها را از کجا تامین می کند؟ خاطرنشان 
کرد: از اسپانسرها گرفتیم، از مسابقات مان 
درآمدزایی کردیم. از هر کجا که فکرش را بکنید 
گیر می آوریم. رفقای من دیگر سلام علیک 
نمی کنند و وقتی من را می بینند جیب شان 
گفت وگوی  یک   در  که  دبیر  می بندند.  را 
تلویزیونی حضور داشت، در پایان گفت: من 
این روزها را می دیدم. از روز اول که علیرضا دبیر 
را می زدند می خواستد این اتفاقات نیفتد. 
کار می کنیم. معتقدم  من می دانستم چه 
گر قرار است موفق شویم باید زیر ساخت  ا

درست شود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فولاد  باشگاه  مدیرعامل  نصیرزاده  هوشنگ  تسنیم: 
خوزستان در مورد شکایت باشگاه نساجی از فولاد بابت 
استفاده از بازیکنان غیرمجاز اظهار داشت: باشگاه نساجی 
ح  بدون مطالعه و اطلاع از ماهیت موضوع، صحبت و طر
شکایت کرده است. وی درباره محمدجواد محمدی تصریح 
کرد: محمدی از باشگاه ذوب آهن نامه تمدید خودکار قرارداد 
را دریافت نکرده و باشگاه مذکور به سازمان لیگ نامه فرستاد. 
شواهدی هم وجود ندارد که باشگاه ذوب آهن نامه ای به 
محمدجواد محمدی تحویل داده است. نصیرزاده راجع  
گر قرار به شکایت باشد،  به شکایت باشگاه نساجی گفت: ا
ذوب آهن باید شکایت کند نه نساجی! کارت بازی برای این 
2 بازیکن )محمدجواد محمدی و محمدرضا سلیمانی( صادر 
شده و چیزی تحت عنوان بازیکن غیرمجاز نداریم. وی در مورد 
مشکل یحیی گل محمدی و زمان حضور وی در نیمکت فولاد، 
عنوان کرد: کارهای مربوط به این موضوع در حال انجام و رو به 
پایان است. هفته گذشته هم کارها پیگیری شد، اما چون به 
تعطیلات آخر هفته کشید نهایی نشد. این موضوع مستلزم 

همراهی، همکاری و حُسن نیت همه عزیزان است. 

بیــنالمــلل
   سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید در آستانه اولین بازی 
گردانش در فصل جدید لالیگا، وضعیت تیمش را تشریح کرد.  شا
کارلو آنچلوتی که تیم تحت هدایتش پس از فتح سوپرجام اروپا حالا 
باید خود را برای بازی با مایورکا در هفته اول فصل جدید لالیگای 
اسپانیا آماده کند، با حضور در کنفرانس خبری پیش از این دیدار 
گفت: لالیگا بازگشت و ما می خواهیم از عنوان قهرمانی مان دفاع 
کنیم. وی افزود: ما این فصل سعی خواهیم کرد تا در هر یک از 
تورنمنت هایی که در آن شرکت می کنیم به قهرمانی برسیم. ما 
به فکر پیروزی در بازی فردا هستیم و در حال حاضر تمرکز ما 
روی بازی با مایورکا است، نه کسب هفت جام. شاید برای بازی 
فردا تغییراتی در ترکیب اصلی مان داشته باشیم، شاید هم نه! 
سرمربی ایتالیایی رئال مادرید همچنین درباره اینکه فکر می کند 
ستاره فرانسوی اش این فصل چند گل بتواند به ثمر برساند، 

اظهار داشت: هرگز نخواهم گفت که امباپه باید 
چند گل به ثمر برساند. تمرکز من روی کمک 

به تیم است، چون مهم تیم است. کیلیان 
استعدادی فوق العاده است. او در کار بسیار 
که این فصل  کارلتو  جدی و فروتن است. 
تیمش باید بدون تونی کروس به کارش ادامه 
دهد، بازیکنی که با پایان یافتن فصل گذشته 

به حضور 1۰ ساله اش در رئال مادرید پایان 
داد و پس از یورو 2۰24 هم کفش های 

را آویخت، گفت: دل ما همیشه 
برای کروس تنگ خواهد شد 
اما بازی اول مان )اشاره به 
سوپرجام اروپا( خوب بود. 

ما باید خودمان را با شرایط جدید 
وفق دهیم و این خوب است. سرمربی 
کهکشانی ها در مواجهه با این پرسش 
اول  بخت  فصل  این  رئال  »آیا  که 
قهرمانی است؟«، اظهار داشت: ما 

برای قهرمانی در لالیگا باید بجنگیم.

کتور باید تغییر کند  درخشان: دفاع پرسپولیس مقابل ترا
پیشین  سرمربی  درخشان  حمید 
سرخپوشان  است  معتقد  پرسپولیس 
کتور تبریز باید  برای دیدار حساس با ترا
تغییراتی در خط دفاعی خود اعمال کنند. 
حمید درخشان درباره تساوی یک - یک 
پرسپولیس مقابل ذوب آهن اصفهان در 
خبرنگار  به  فوتبال،  برتر  لیگ  اول  هفته 
ورزشی خبرگزاری تسنیم گفت: پرسپولیس 
میزبان  کاغذ  روی  فقط  مسابقه  این  در 
)ره(  خمینی  امام  ورزشگاه  زمین  و  بود 
ک شرایط مناسبی نداشت. متأسفانه  ارا
کسی در کشورمان نمی داند چه زمینی با 
چه اندازه چمن و ابعادی مناسب بازی 
فوتبال است. وی در مورد گشوده شدن 
دروازه پرسپولیس در ثانیه 4۳ عنوان کرد: 

دریافت گل قبل در همان دقیقه اول برای 
دارد  زیادی  تازه وارد  بازیکنان  که  تیمی 
و در خانه خودش بازی نمی کند، اتفاق 
گندوز دروازه بانی  بدی است. الکسیس 
به پرسپولیس  و می تواند  شایسته است 
کمک کند. پرسپولیس تلاش خوبی برای 
بازگشت به بازی کرد و در نیمه اول جز در 
پرتاب اوت، موقعیتی به ذوب آهن نداد. 
پیشکسوت پرسپولیس با تمجید از عملکرد 
سرخپوشان خاطرنشان کرد: تیم در ادامه 
با  و  ساخت  خوبی  گلزنی  موقعیت های 
حرکت انفرادی سعید صادقی به گل رسید. 
پرسپولیس با فشار بیشتری بازی می کرد و به 
بازیکنان جوان میدان داد که تصمیم خوبی 
ج از  بود. بازی بعدی پرسپولیس هم خار

خانه است و این تیم کار دشواری پیش رو 
دارد. درخشان در پاسخ به این پرسش که 
چه تغییراتی در ترکیب پرسپولیس برای 
کتور باید ایجاد  دیدار روز پنجشنبه با ترا
گل ذوب آهن روی  شود، اظهار داشت: 
عدم جای گیری مناسب بازیکنان به ثمر 
رسید و پرسپولیس برای بازی بعدی باید 
تغییراتی در خط دفاعی داشته باشد. اینکه 
تیم در دو بازی متوالی مجبور است دور از 
خانه و هواداران خودش بازی کند، به ضرر 
پرسپولیس خواهد بود. وی در مورد تقابل 
پرسپولیس و استقلال با تیم هایی چون 
النصر و الهلال در لیگ نخبگان آسیا عنوان 
کرد: حریفان پرسپولیس تیم های متمولی 
به خدمت  اول  بازیکنان طراز  و  هستند 

گر شرایط تیم های خودمان را با  گرفتند. ا
رقبا در دو کفه ترازو بگذاریم، درمی یابیم که 
خیلی از چیزهایی که رقبا در اختیار دارند، 
نداریم. تقابل ما با این تیم ها، دیدار دارا و 
ندار است و باشگاه های ایرانی در مقابل 
حریفان هزینه ای نمی کنند. سرمربی جدید 
داماش گیلان در پاسخ به این پرسش که آیا 
تیمش در این فصل برای صعود به لیگ برتر 
، گفت: تیمی که بقای  تلاش می کند یا خیر
گذشته لیگ یک در دقایق  آن در فصل 
پایانی قطعی شد، الان نمی تواند به صعود 
بیندیشد. چنین تیمی باید برای ایستادن 
در جایگاه خوب بجنگد و در سه سال آینده 
برای صعود برنامه ریزی کند. تلاش می کنیم 
شرایط مناسبی برای ادامه راه فراهم کنیم. 

گفت:  فوتبال  پیشکسوت  فریبا  بهتاش 
درست است که بازی استقلال و شمس آذر 
از نظر فنی چیزی نداشت، اما مهم کسب ۳ 

امتیاز بود که در این بازی اتفاق افتاد. 
   برد در اولین هفته 

بهتاش فریبا در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی 
از پیروزی 2 بر یک استقلال برابر شمس آذر در 
هفته اول رقابت های لیگ برتر فوتبال اظهار 
کرد: هفته اول تا سوم عملکرد هیچ تیمی را 
نمی توان ارزیابی کرد و باید چند هفته از لیگ 
سپری شود تا ارزیابی درستی از عملکرد تیم ها 
به ویژه استقلال داشت. در این بازی باد شدید 
و نبود نفرات اصلی از جمله محمدی، بلانکو، 
کوتا که هواداران روی  جلالی، اندونگ و کا

آن ها حساب باز کرده بودند، حضور نداشتند 
و سبب شد تا استقلال نتواند بازی قابل قبول 
گرپسندی را به نمایش بگذارد. او با  و تماشا
بیان اینکه باد شدید در جریان بازی به ضرر 
هر دو تیم استقلال و شمس آذر تمام شد، 
خاطرنشان کرد: باد شدید در جریان بازی 
این دو تیم سبب شد که شمس آذر و استقلال 
نتوانند بازی خوبی را ارایه کنند، به طوری که 
شدت باد به گونه ای بود که تیم قوی تر را از 
لحاظ گرفتن امتیاز تحت تاثیر قرار داده بود، اما 
با این شرایط استقلال توانست بازی را به خوبی 

کنترل و به جلو ببرد. 
   عملکرد استقلال 

پیشکسوت استقلال در پاسخ به این پرسش 

که چقدر از عملکرد استقلال در این بازی راضی 
بودید؟ افزود: باد شدید سبب شد تا بازی از 
لحاظ فنی آن طور که انتظار داشتیم انجام 
نشود و بازی اصلا بار فنی نداشت. البته الان 
قضاوت زود است و باید در هفته های بعد دید 
که استقلال چگونه عمل خواهد کرد. مهم ۳ 
امتیاز بازی بود که در هفته اول گرفتیم، این ۳ 
امتیاز از لحاظ بعد روانی برای بازیکنان و کادر 
فنی خیلی مهم بود و سبب می شود تا بازیکنان 
با روحیه بهتر و بالاتری بازی های بعدی را 

ادامه دهند. 
   قرعه کشی 

نشان  قرعه کشی  گفت:  پایان  در  فریبا 
می دهد که استقلال در چند دیدار آینده خود 

بازی های سنگینی ندارد و باید با تکمیل کردن 
لیست خود به فکر گرفتن امتیاز باشد. البته 
هوادارن نیز نباید از همان شروع فصل با تحت 
فشار گذاشتن این تیم خواستار قهرمانی از 
استقلال باشند. استقلال مدعی قهرمانی است 
و امسال تنها برای قهرمانی می جنگد، اما نباید 
فشار روانی روی بازیکنان به گونه ای باشد که 
در آن ها استرس ایجاد کند. متاسفانه یکسری 
افراد هستند که استقلالی نیستند اما به اسم 
استقلال در فضای مجازی با پیش کشیدن 
مساله قهرمانی بار روانی زیادی را روی بازیکنان 
که درست نیست.  استقلال قرار می دهند 
استقلال باید تلاش کند با همین فرمان جلو 

برود تا به قهرمانی دست پیدا کند. 

زیرساختهاینامناسبفوتبالایران

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل ذوب آهن در هفته نخست لیگ 
گردان گاریدو  برتر فوتبال، به نتیجه ای بهتر از تساوی نرسید. شا
از همان ابتدای مسابقه غافلگیر شدند و در طول مسابقه آن 
هماهنگی لازم را شاهد نبودیم و در خط دفاعی لغزش زیادی 
داشتیم. شاید کمتر کسی تصور می کرد ما در همان ابتدای 
کنیم. هنوز هماهنگی لازم بین بازیکنان  بازی گل دریافت 
شکل نگرفته و این موضوع می تواند از نبود برخی بازیکنان و 
خلأ هایی که در برخی پست ها وجود دارد سرچشمه بگیرد. 
گلی که دریافت کردیم باعث شد تا شرایط مسابقه تغییر کند و 
با اضطراب بازی را ادامه دهیم. با توجه به اینکه بازی نخست 
ما بود و هماهنگی لازم وجود نداشت تمام این عوامل باعث 
شد تا در نخستین مسابقه که تقریباً مهم هم بود متوقف شویم. 
الکسی گوندوز شایستگی خود را نشان داد و در بازی نخست 
عملکرد خوبی از خود به جای گذاشت. بازی با پای او عالی بود و 
در خروج ها به موقع ظاهر می شد و می توان قطع به یقین گفت 
که او از بیرانوند بهتر است و مدیران باشگاه جایگزین خوبی برای 
بیرانوند پیدا کردند. نفراتی مانند علی علیپور و براجمعه خوب 
گر تیم به  بودند و نیروی جوانی را در تیم بالا بردند از نظر من ا
هماهنگی برسد مجدداً در کورس قرار خواهیم گرفت. همیشه 
در بازی نخست ناهماهنگی وجود دارد و در آینده با توجه به 
آمدن پورعلی گنجی و گولسیانی می توانیم نتایج بهتری بگیریم 
و مقتدرانه تر ظاهر شویم. فوتبال ما از لحاظ زیرساخت وضع 
نابسامانی دارد. متأسفانه جوانسازی نداریم و بازیکنان مسن 
گر 2 بازیکن از تیم  تعدادشان بیشتر از بازیکنان جوان است که ا
کنون بزرگ ترین  جدا شوند نمی دانیم در ادامه چه کار کنیم. ا
معضل پرسپولیس نداشتن یک استادیوم شخصی است. سایر 
تیم های حوزه خلیج فارس هزینه می کنند و در عرض کمتر از یک 
سال استادیوم می سازند، اما ما هنوز نتوانستیم یک قسمت 
از ورزشگاه آزادی را ترمیم کنیم. این انتقادات به هیچ عنوان 
بی دلیل نیست و باید یک فکر اساسی داشته باشیم. وقتی 
شباب الاهلی به اصفهان رفت و مقابل سپاهان قرار گرفت و پس 
از آن بازی استادیوم های ما را مسخره کردند خجالت کشیدم. با 
توجه به تمدنی که کشور ما نسبت به سایر کشور های اطرافمان 
دارد نباید در پیش پا افتاده ترین موضوعات سرمان پایین باشد. 
که در لیگ نخبگان قرار است  مسئولین باید پاسخگو باشند، چرا
بازیکنان بزرگی به ایران بیایند و همین بازیکنان هوادارانشان در 
جای جای ایران چشمشان به ورزشگاه های ما خواهد خورد. 
تمام تیم هایی که در لیگ نخبگان آسیا حضور دارند تجهیز 
شده اند و آماده رویارویی با نمایندگان غرب آسیا هستند. در 
حال حاضر با رقبای بسیار سختی دیدار خواهیم داشت و باید 

برنامه ریزی دقیقی داشته باشیم.

محمودکلهر
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